
 
Z á p i s n i c a 

z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici,                                                                                  
konaného dňa 29.06.2023 o 17:00 h. 
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Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie 
2. Voľby overovateľov zápisnice 
3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 
4. Smernica o spôsobe vývozu odpadu 
5. Predaj obecného MV – Octavia KN262BC 
6. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 
7. Žiadosť rodiny Tomášovej 
8. Schvaľovanie odmien poslancov 
9. Rôzne 
10. Záver. 
 

R O K O V A N I E 

Ad 1/ Otvorenie 

Šieste zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 
prítomných a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 8 čím je OZ uznášania schopné.  
Ospravedlnení poslanci: 1 

 
 
Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
Overovatelia:    Pavol Ševčík, Dušan Ševčík 
Zapisovateľka:  Ing. Zuzana Sopková 
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0  
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 

Starosta obce prečítal prítomným poslancom navrhovaný program zasadnutia a navrhol 
doplniť bod programu „zrušenie 3 triedy školského klubu“ následne dal o programe hlasovať. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo navrhnutý program. 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie 
2. Voľby overovateľov zápisnice 
3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 
4. Smernica o spôsobe vývozu odpadu 
5. Predaj obecného MV – Octavia KN262BC 
6. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 
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7. Žiadosť rodiny Tomášovej 
8. Schvaľovanie odmien poslancov 
9. Zrušenie 3 triedy školského klubu 
10. Rôzne 
11. Záver. 

 
Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0  
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 
 
Ad 3/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. Polrok 2023 
 

Starosta obce udelil slovo Ing. Zuzane Sopkovej, aby  predniesla návrh kontrolnej činnosti 
na 2. polrok 2023. Nakoľko nikto nemal ďalší návrh na doplnenie vykonania kontroly, dal starosta o 
návrhu plánu hlasovať.  
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0  
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
 
Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023 uznesením č. 41. 
 
Ad 4/ Smernica o vývoze odpadu 
 

Starosta informoval poslancov ohľadom plánovanej prípravy označovania smetných nádob 
v obci. Nakoľko takáto zmena bude riešená novým Všeobecne záväzným nariadením obce, prípadne 
dodatkom platným od budúceho roka je potrebné pripraviť nový systém vývozu odpadu do konca 
tohto roka. Nový systém by spočíval v označení smetných nádob nálepkami v jednotlivých 
domácnostiach, tak aby spoločnosť, ktorá zabezpečuje vývoz odpadu vedela, ktoré smetné nádoby 
má vysypať. V pripravovanom VZN bude stanovaný počet smetných nádob, na ktoré majú 
domácnosti nárok. Štvorčlenná rodina bude mať nárok na 1 smetnú nádobu o veľkosti do 120l. Tým 
sa minimalizuje počet smetných nádob v obci a s tým súvisiace náklady na vývoz odpadu. Pokiaľ 
bude mať domácnosť záujem o ďalšiu nádobu bude možné si ju za ročný poplatok dokúpiť. Obec 
nakúpi smetné nádoby o veľkosti 120l, ktoré si občania budú môcť kúpiť v prípade, že majú väčšiu 
nádobu ako je stanovené pre jednu domácnosť alebo im bude vymenená zdarma ak odovzdajú ich 
väčšiu nádobu. Takáto ďalšia nádoba bude tiež označená k vývozu. Poslanec Michal Gábor 
informoval ostatných poslancov o výhodnej možnosti nákupu smetných nádob, kde pri väčšom 
odbere je cena za jednu nádobu 20€ bez DPH. Z diskusie vyplynulo, že ďalšie podmienky týkajúce 
sa vývozu nádob budú stanovené postupne do konca roka, podľa individuálnych situácií, ktoré 
v súvislosti s redukovaním smetných nádob môžu v obci nastať. Výsledkom diskusie bolo predbežne 
odhlasované stanovenie počtu 4 osôb v domácnosti na jednu smetnú nádobu a stanovenie poplatku 
za ďalšiu smetnú nádobu vo výške 40€. 
 
 Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0  
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 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
 
 
Ad 5/ predaj obecného MV – Octavia KN262BC 
 

Starosta informoval poslancov o zámere predať staré služobné vozidlo ŠKODA Octavia, 
nakoľko je vozidlo nevyužívané a nemá platnú STK. Pôvodne malo vozidlo slúžiť pre zamestnancov 
obecného úradu namiesto pick – upu. Z praktických dôvodov  zamestnanci naďalej využívajú  pick-
up, pretože je väčší a zvládne aj náročnejší terén. Po krátkej diskusii, v ktorej sa riešila aj cena vozidla, 
starosta navrhol, že sa pokúsi porovnať podobné vozidlá a tak určiť cenu, za ktorú by sa vozidlo 
predalo. Vozidlo je vedené na majetkovej karte a je plne odpísané. Keďže nikto nemal námietky, dal 
o predaji vozidla hlasovať. 
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0  
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
Výsledkom hlasovania je uznesenie č. 42. 
 
Ad 6/ Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ a MŠ Snežnica 
 

Poslanci boli bližšie oboznámení s navrhovanou úpravou rozpočtu obce Snežnica, kde boli 
zapracované najmä kúpa plynových kotlov do MŠ a šporáku do jedálne.  Nakoľko už nikto nemal 
návrh na zmenu úpravy rozpočtu obce a ZŠ s MŠ dal starosta obce o návrhu úpravy hlasovať. 
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0  
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 

 
Poslanci schválili úpravu rozpočtu obce Snežnica rozpočtovým opatrením č. 4/2023, ktorá 

tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
Ad 7/ Žiadosť rodiny Tomášovej 
 

Na obecný úrad bola doručená žiadosť od rodiny Tomášovej, v ktorej žiadajú obec o súhlas 
s prekládkou plynového potrubia, ktoré vedie stredom ich pozemkov KN C 2800 a KN C 2801 
a uložením tohto potrubia do časti obecného pozemku KN C 3795. Starosta obce udelil slovo p. 
Štefanovi Tomášovi, aby priblížil jeho predstavu. Poslanci sa vyjadrili, že prekládka tohto potrubia 
by bola možná zo spodnej strany daného pozemku a to krajom obecnej parcely KN C 3811. Prekládka 
plynového potrubia cez parcelu KN C 3795 nie je vhodným riešením nakoľko v danej ceste vedie 
kanalizačné, vodovodné potrubie a elektrická sieť. Súhlasné stanovisko obec vydá po vypracovaní 
projektu a odsúhlasení so strany SPP. Na záver p. Tomáš poprosil starostu obce o stretnutie v teréne.  
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Ad 8/ schvaľovanie odmien poslancov 

Poslanci sa rozhodli, že odmeny v prvom polroku 2023 nebudú vyplatené, ale časť za prvý 
polrok sa presunie do odmien za celý rok 2023, ktoré budú vyplatené na konci roka. 
  
Ad 9/ Zrušenie 3. triedy školského klubu 
 

Starosta obce informoval poslancov o vývoji podielových daní, ktoré majú prognózu krátenia 
v porovnaní s minulým rokom. Nakoľko obec nemá dostatok finančných prostriedkov navrhol 
prítomným poslancom neotvoriť tretiu triedu v školskom klube. Informoval poslancov, že i okolité 
obce aj s vyšším počtom obyvateľov majú otvorené po dve triedy pre žiakov prvého až tretieho 
ročníka. Poslanec Michal Gábor sa vyjadril, že žiaci štvrtého ročníka ešte nemôžu zostať doma sami. 
Následne sa poslanec Dušan Ševčík informoval o počte uchádzačov o ŠKD. Záujem o ŠKD majú 
rodičia 70 detí, no v tomto počte sú i žiaci piateho ročníka, nakoľko im bolo ponúknuté miesto aby 
sa tretia trieda plne využila pokiaľ bude opäť zriadená. Po dlhšej diskusii, kde sa snažili poslanci 
zvážiť všetky možnosti, poslanec Dušan Ševčík navrhol aby sa tretia trieda otvorila zatiaľ do konca 
kalendárneho roka. Následne dal starosta o tomto návrhu hlasovať.   
 

Hlasovanie: za: 5  
 proti: 0  
 zdržal sa: 3 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Výsledkom hlasovania je uznesenie č.44. 
 
Ad 10/ Rôzne 
 

a) Stretnutie komisií – Poslanec Dušan Ševčík navrhol, aby zápisy / vyhodnotenia 
z jednotlivých stretnutí komisií vytvorených na začiatku volebného obdobia v Snežnici boli 
preposielané aj ostatným poslancov z dôvodu informovanosti a prehľadu o tom čo sa v obci 
deje. 

 
b) Regulácia potoka –Poslanec Dušan Ševčík navrhol zamestnať pracovníkov na opravu 

regulácie potoka. 
 

Ad 11/ Záver 
 
 Nakoľko bol program ustanovujúceho zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval 
prítomným za účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

d. a. h. 

      podpísané                                            podpísané    

 Ing. Zuzana Sopková MVDr. Milan Hlavatý 
 zapisovateľka starosta obce 
 
 
 podpísané podpísané  
              Pavol Ševčík  Dušan Ševčík    
 I. overovateľ II. overovateľ 


